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The Summary :

Through this study, we dealt with a book for one of the pillars of Arabic language and
literature, by our professor, Dr. Abdul-Jalil Murtad, which was under the title "Geographical
Linguistics in the Arab Linguistic Heritage".

Where geographical linguistics is one of the most important branches of applied linguistics
or what is known as applied linguistics. Then we browsed through the book and found that
geographical linguistics is a science and a broad field in which dialectology is involved and is
also concerned with the study of languages.

Keywords:

Linguistics, applied linguistics (applied linguistics), geographical linguistics, language,
dialect...

Le Résumé :

A travers cette étude, nous avons traité un livre pour lI'un des piliers de la langue et de la
littérature arabes, par notre professeur, Dr. Abdul-Jalil Murtad, qui était sous le titre
"Linguistique géographique dans le patrimoine linguistique arabe".

Ou la linguistique géographique est considérée comme l'une des branches les plus
importantes de la linguistique appliquée ou ce qu'on appelle la linguistique appliquée. Ensuite,
nous avons parcouru le livre et avons découvert que la linguistique geographique est une
science et un vaste domaine dans lequel la dialectologie est impliquée et concerne également
I'étude des langues.

Mots-clés:

Linguistique, linguistique appliquee (linguistique appliquee), linguistique géographique,
langue, dialecte...



